
Umd amlw
Wpłynęł

-On.
Przemysław Czepek
Radny Rady Gminy Brzozie

Pani Danuta Kędziorska-Cieszyń

Wójt Gminy Brzozie

Za pośrednictwem

Pani Marii Florkiewicz

Brzozie,01.03.2023r

L`h`CnJvo%

Przewodniczącej Rady Gminy Brzozie

Interpelacja

Zwracam się do Pani Wójt z interpelacją w sprawie wydzielenia funduszy
z budżetu Gminy Brzozie na budowę chodnika o długości ok. 85 m przy drodze

powi-:-towej w kierunku Bratuszewa do nowego osiedla w miejscowości Brzozie.

Obecnie chodnik kończy się za budynkiem po dawnym Gimnazjum i od
tego miejsca mieszkańcy osiedla muszą się poruszać poboczem jezdni, co

bezpośrednio zagraża bezpieczeństwu pieszych.

Nowy chodnik rozpoczynałby się, a zarazem byłby kontynuacją
istniejącego chodnika tuż za budynkiem po Gimnazjum, po prawej stronie jadąc
od Brzozia w kierunku Bratuszewa do wysokości nowo wybudowanej drogi

asfaltowej (w kierunku Brzozia Lub.).

lnterpelację składam na prośbę mieszkańców mieszkających na nowo

wybudowanym osiedlu.

Z poważaniem

Przemysław Czepek?mĄ- -`



Lista osób składających prośbę:

                

        
                      

                      

                       
           

                

                      

               
            


